
 

 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΑΛΛΙΑΝΟΣ 

Βουλευτής Β3’ Νότιου Τομέα Αθηνών – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

18/11/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς: 
 
 τον Υπουργό Υποδομών & Μεταφορών 
 

Θέμα: «Απουσία λεωφορειακής γραμμής στη Λεωφόρο Ελευθερίου Βενιζέλου 

Ηλιούπολης» 

 
Η Λεωφόρος Ελευθερίου Βενιζέλου στην Ηλιούπολη αποτελεί νευραλγικό οδικό άξονα και 
στις περιοχές που διασχίζει κατοικούν πολλές χιλιάδες συμπολίτες μου.  
 
Έκπληξη προκαλεί η απουσία λεωφορειακής γραμμής που να εξυπηρετεί τις 
συγκοινωνιακές τους ανάγκες με αποτέλεσμα την καθημερινή ταλαιπωρία τους. Είναι 
οξύμωρο και απαράδεκτο οι συμπολίτες μου αφενός να κατοικούν χωροταξικά στο κέντρο 
του Πολεοδομικού Συγκροτήματος Αθηνών και αφετέρου να είναι παντελώς αποκομμένοι 
συγκοινωνιακά.  
 
Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί ώστε άμεσα να ενταχθεί η Λεωφόρος Ελευθερίου 
Βενιζέλου στην Ηλιούπολη σε συγκοινωνιακό δίκτυο και να σταματήσει η ταλαιπωρία των 
κατοίκων της περιοχής;  

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Ιωάννης Καλλιάνος 
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